
Stevilka: 032-3t2018-20
Datum: 14. 10.2022

ZAPISNIK
19. seje Obdinskega sveta obdine Roga5ovci, kije bila v 6etrtek, 13. 10. 2022 ob 18.00 uri v
prostorih Kulturne dvorane ob6ine Roga5ovci, kijo je vodil Zupan Edvard Mihalid.

Prisotni:
- Zupan obdine Edvard Mihalid
- dlani obdinskega sveta: Andrela Sadl, Rihard Peurada, Julijana Meckar, Anton Budek, Agata
Recek (pri5la ob 18.40), Milan Frdko, Andrej Kisilak, JoLica Fuka5, Anton Per5a, Slavko
HauZar, Karel Horvat, Stanko Baranja, Karmen Madjar, Simon Kranjec (pri5el ob 18.20) in
dr. Slavko Budek,
- ostali prisotni- vabljeni: Marija Saje, direktorica obdinske uprave, Dragica Tomovi6, finandnik,
Simona Jani6 strok. sodelavka
- ostali prisotni vabljeni: predstavnici Domanie

DNEVNI RED:
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepdnosti.
2. Obravnava in potrditev dnevnega reda.
3. Pregled in potrditev zapisnika 18. seie Obdinskega sveta Obdine

Roga5ovci.
4. Pregled in potrditev 7. dopisne seje Ob6inskega sveta Obdine

Roga5ovci.
5. Pregled in potrditev 3. izredne seje Obdinskega sveta Obdine

Roga5ovci.
6. Letno porodilo o izvajanju socialnovanstvene storitve Pomod druiini na

domu v letu 2021v Ob6ini Roga5ovci.
7. Sprememba cene oskrbe Pomo6 druiini na domu.
8. Podalj5anje koncesije za opravljanje storitve Pomod druiini na domu

Domanii, Zavodu za dnevno varstvo starei5ih in pomod na domu.
9. Porodilo o izvrSevanju proraEuna Ob6ine RogaSovci v 1. polletju.
l0.Rebalans prora6una Obdine RogaSovci za lelo 2022.
11.Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Center za ravnanje z odpadki

Puconci d.o.o.- 2. obravnava.
12.Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota

-2. obravnava.
13.Odlok o ustanovitvi sveta ustanoviteljic Javnega zavoda Zdravstveni

dom Murska Sobota -2. obravnava.
14.Odlok o organizaciji in delu Obdinske uprave Obiine Roga5ovci.
l5.Podpora kandidatu za 6lana Driavnega sveta Republike Slovenije in

dolo6itev elekto{a.
l6.Program dela PISK Murska Sobota s finanEnim in kadrovskim

naErtom ter nadrtom nabav za leto 2022 - Podaja soglasja.
rz. Pobude in vpra5anja.
18. Razno.

T6. 1 - Otvoritev seje in ugotovitev sklepinosti

Zupanje pozdravil vse navzode in ugotovil, da je obdinski svet sklepden (prisotnih 13 dlanov
obdinskega sveta).

I



T6. 2 - Obravnava in potrditev dnevnega reda

Pripomb na dnevni red ni bilo, zato je bil dan na glasovanje

SKLEP 5t.166

Potrdi se dnevni red 19. seje obdinskega sveta v predlagani vsebini.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 13 6lanov ob6inskega sveta, od tega je 13 ilanov
glasovalo ZA. Sklep JE BIL spreiet.

Ti. 3 - Pregled in potrditev zapisnika 78. seje OS

Pripomb na zapisnik ni bilo, zato je Zupan dal na glasovanje .

sKLEP 5t.167

Potrdi se zapisnik 18. seje OS v predlagani vsebini.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 13 dlanov obdinskega sveta, od tega je t3 6lanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sprejet.

T6. 4 - Pregled in potrditev 7. dopisne se.;'e Obiinskega syefa OR

SKLEP 5t.168

Potrdi se zapisnik 7. dopisne seje OS v predlagani vsebini.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 13 Elanov ob6inskega sveta, od tega je 13 dlanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sprejet.

Ti. 5 - Pregled in potrditev 3. izredne sere Obcinskega sveta OR

SKLEP 5t.169

Potrdi se zapisnik 3. izredne seje OS v predlagani vsebini.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 13 ilanov obCinskega sveta, od tega je 13 dlanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sprejet.
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Tc.6 - Letno porodilo o izvajanju socialnovarsMene storitve Pomoi druiini na
domu v letu 2021 v Obiini Roga5ovci

ObrazloZitve je podala predstavnica Domanie Zdenka Gjergjek. Vsebina porodila je bila
dlanom obdinskega sveta posredovana z gradivom za sejo.

Razprave ni bilo. Obdinski svet se je seznanil z Letnim porodilom o izvajanju
socialnovarstvene storitve Pomod druiini na domu v 1.2021v Obdini Roga5ovci.

Te.7 - Sprememba cene oskrbe Pomoi druZini na domu

Obrazlo2itve k predlogu za povi5anje cen je podala predstavnica Domanie lngrid Vida
Berden. Predlog ceneza socialno oskrbo na domu je 20,60 Eur na delavnik, v nedeljo,
drZavni praznik in dela prost dan pa 22,93 EUR. Cena bi stopila v veljavo in bi se
uporabljala od 1. julija 2022 dalje. Ker obdinski svet o novi ceni odloda na danaSnji seji,
je bila s strani Domanie podana pro5nja, da se cena danes potrdi, zalne veljati s
1.10.2022 in se krije razlika za nazaj (od julija do septembra).

Pripomb ni bilo, zato je Zupan dal na glasovanje

SKLEP 5t.170

Ob6inski svet obdine RogaSovci izvajalcu storitve pomo6 druiini na domu
Zavodu Domania potrdi ceno socialne oskrbe na domu in sicer v vi5ini 20,60
EUR/uro na delavnik, ob nedeljah in praznikih pa v vi5ini 22,93 EUR/uro.

Obdina RogaSovci bo uporabnikom krila tudi razliko do polne cene v 6asu od
julija do septembra 2022.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 15 dlanov obdinskega sveta, od tega je 15 ilanov
glasovalo ZA. Sklep JE BIL sprejet.

T6. 8 - Podaljianje konces4e za opravljanje storitve Pomoi druiini na domu
Domanii, Zavodu za dnevno varstvo starej5ih in pomoi na domu

Storitev pomod druZini na domu je koncesionar zavod Domania zalel izvajati 1.1 .2013,
pogodba pa je bila sklenjena za dobo 10 let. Ker v obdini Roga5ovci 5e vedno obstajajo potrebe
za izvalanle teh storitev in ker se pogodba iztede 31. 12. 2022, se predlaga aneks k obstojedi
pogodbi za podalj5anje veljavnosti koncesije za 10 let, to je do 31 . 12.2032.

Razprave ni bilo, zato je Zupan dal na glasovanje

sKLEP 5t. 171

Obdinski svet sogla5a, da se na podlagi veljavne koncesijske pogodbe za
opravljanje javne sluZbe Pomod na domu, Puconci 79,9201 Puconci, podaljSa
za obdobje 10 let.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 13 dlanov obdinskega sveta, od tega je 13 dlanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL spreiet.
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Ti. 9 - Poroiilo o izvrievanju proraduna Obiine RogaSovciv 1. polletju

Dragica Tomovi6 je povedala, da je znaSala realizacija prihodkov proraduna v prvem polletju
1 .790.799,33 EUR o2.29 % glede na veljavni proradun. Realizacija odhodkov je bila ob polletju
nekoliko niZja in sicer 1 .437.719,89 EUR oz. 20 o/o nalrlovanega.
Pojasnila je 5e, da je bila tudi tokrat realizaclja proraduna v prvem polletju nizka, predvsem iz
razloga, ker se vedji del investicij in subvencioniranj izvaja prav v drugi polovici leta. Tako ob
polletju ni bilo reali--acije pri obnovi lokalnih cest in javnih poti v l. 2022, ureditvi vednamenskih
udnih prostorov OS Sveti Jurij, izgradnji plodnika Ropoda - zgoraj, ureditvi parkiri5da v
Fik5incih in v Sotini, investicijskem vzdrZevanju gozdnih cest, subvencijah v kmetijstvo in
gospodarstuo. Projekt Nadgradnja vodovodnega sistema B pa beleZi zelo nizko realizacijo.

Nadaljeval je Zupan, ki je pojasnil, da je realizacija nizka tudi zaradi teZav s papirji. Primer
izgradnja plodnika v Sv. Juriju od pokopali56a do Ledave. Najprejje bila opravljena odmera,
potem odkup in leto je naokoli. Potrebno je narediti 5e projektno dokumentacijo, zato se projekt
prena5a v naslednje leto. Podobno je z izgradnjo plodnika od gasilskega doma v Sv. Juriju do
tovarne LlV. Od drZave se 5e vedno pridakuje soglasje za preboj regionalne ceste zaradi
odvodnjavanja.
Po drugi strani pa je leto5nja nizka realizacija bila dobrodo5la, da je obdina lahko, kot nosilna
obdina projekta Nadgradnja vodovodnega sistema B, pladevala radune oz. situacije za
izvedena dela, kajti pogodbe o sofinanciranju projekta 5e vedno ni.Zdalje sredstev zmanjkalo,
zato bo potrebno zadol2evanje.
Dotaknil se je tudi izgradnje parkiri5d pri pokopali5dih in povedal, da trenutno nobeno na novo
urejeno parkiri56e ni asfaltirano, je pa prav tako moZno varno parkiranje. Dodal je 5e, da so
trenutno pomembnej5i projekti, to pa se lahko urediv naslednjih letih.

Andrej Kisilak je izpostavil nizko realizacijo v prvem polletju. Glede na to, da je vlada drtala
nekatere projekte, ga zanima ali so bili tudi na5i obdini drtani kateri od teh. Zanimalo ga je tudi,
kako je zizgradryo plodnikov v Sotini proti kamnolomu.

Zupan je povedal, da je glavni razlog za tako nizko realizacijo izgradnja vodovoda, ki se je
pridela Sele v drugi polovici leta. Sredstva za izgradnjo prostorov v mansardi osnovne Sole
bodo nakazana sedaj v drugi polovici leta, pogodbaza obnovo in rekonstrukcijo cest v obdini
je bila tudi podpisana, nekatera dela pa se 2eizvajalo.
Glede ceste in plodnikov proti kamnolomu Sotina pa je bila potrebna sprememba v projektu,
ker so se upoStevale zahteve oz,Zelje lastnikov parcel ob tej cesti. Drugi razlog, da se projekt
ne zva1a, pa je menjava vlade in bo izveden v vsakem primeru (izplacila od5kodnin).
Projekt izgradnje SnC je preloZen v leto 2023, ker ni bilo mo2no izvestijavnega narodila.
Ne izvaja se tudi izgradnja kanalizacije v romskem naselju, saj 5e nimamo sklepa od drZave,
problem, ki 5e sledi pa je 5e v tem, da v letu 2023 pretede gradbeno dovoljenje.

SKLEP 5t.172

Obdinski svet obEine Roga5ovci se ie seznanil s porodilom o izvr5evanju
prora6una obdine Roga5ovci v 1. polletju 2022.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 13 6lanov obdinskega sveta, od tega je 13 Elanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sprejet.

4



Tc.l0 - Rebalans proraiuna Obiine Roga5ovci za leto 2022

Dragica Tomovi6 je uvodoma povedala, da je bil 1. rebalans proraduna za lelo 2022 sprejeti
2e v marcu 2022. V 6asu izvajarya prora6una so nastopile okoli56ine, ki so povzrodile da je
treba proradun prilagoditi. S prerazporeditvami in 6rpanjem splo5ne proradunske rezervacije
ni bilo mogode pokritivseh potreb.
V nadaljevanju je omenila ve6je spremembe pri prihodkih, predvsem na radun 2e znane
realizacije. Do pove6anja prihaja pri davku na dedi5dine in darila, prihodkih od podeljenih
koncesij za rudarsko pravico, pri nadomestilu za upravljanje drZavnih cest in nadomestilu za
vzdievaile gozdnih cest, do zmanj5anja pa pri sofinanciranju skupne ob6inske uprave in

druZinskega pomo6nika.
Zmanj5ujejo se prihodki od prejetih donacij. V prora6unu je bil nadrtovan prihodek Fundacije
za Sport. kot sofinanciranje izgradnje Sportno rekreacijskega centra v Roga5ovci. Sredstva so
odobrena, pogodba je podpisana, vendar bo kori5denje teh sredstev v letu 2023.
Zmanj5ujejo se tudi nadrtovani prihodki od prodaje vozil v skladu z nadrtom ravnanja s
premidnim premoZenjem, kajti obdina ne bo prodala rabljenega traktorja Zetor.
Pri odhodkih se v najvedji meri spreminjajo investicijski odhodki. Ti se zmanj5ujejo za
203.503,42 EUR, ostali odhodki pa se povedujejo.
Z rebalansom proraduna se zmanj5ujejo oz. prenaSajo v leto 2023 sredstva za:

- izgradnjo ploinika v Svetem Juriju od gasilskega doma do Liva in od pokopali5da do
Ledave

- izgradnjo skakalnega centra Petroda,
- izgradnja Sportno rekreacijskega centra Roga5ovci.

Povedujejo se sredstva:
- v gasilstvu kot sofinanciranje nakupa rabljene gasilske cisterne PGD Ropoda v vi5ini

20.000,00 EUR,
- za plade delavcev obdinske uprave in reZijskega obrata v skladu s podpisanim

dogovorom o ukrepih na podro6ju plad (uskladitev vrednosti pladnih razredov za 4,5
%, zviSuje se regres za letni dopust ter regres za prehrano med delom),

- za obnovo lokalnih cest in javnih poti - vkljuduje se 5e cesta na Pertodi, ki je bila
uni6ena ob izgradnji vodovoda,

- za pokrivanje stro5kov zaposlitve del. terapevta in logopeda na Osnovni Soli lV M.

Sobota v ustreznem deleZu glede na Stevilo otrok,
- za pomo6 druZini na domu,
- za sofinanciranje izgradnje malih 6istilnih naprav in
- sredstvaproradunskerezervacije.

V predlog rebalansa pa se vkljudujeta dve novi postavki:
- stro5ki urbanista v skladu zZakonom o urejanju prostora
- deratizacija, dezinfekcija, dezinsekcija

Dodala je 5e, da je v Dajdevem mlinu predvidena priprava razstave mineralov in fosilov iz
zbirke Nikolaja Gumilarja in za la namen se bo pripravila idejna zasnova.
Obdina pa se bo morala zaradi likvidnosti zadol2itizaradi pladila radunov iz projekta vodovoda
sistema B.

Razprave ni bilo, zato je Zupan predlagal v sprejem

SKLEP 51.173

Obdinski svet Obdine Roga5ovci sprejme rebalans proraduna obdine Roga5ovci
za Ieto 2022 v predlagani vsebini.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 14 dlanov ob6inskega sveta, od tega je 14 dlanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sprejet.
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Te. 11 - Odlok o ustanovitvi Javnega podjetja Cero Puconci d.o.o. - 2.obravnava

Marija Saje je v uvodu povedala, da so med prvo in drugo obravnavo nekatere obdine podale
nekaj predlogov sprememb oz. dopolnitev, kar je razvidno iz obrazloZitev, ki so bile priloZene
h gradivu za sejo. Te pripombe so bile tudi vnesene v odlok in kot takSen je bil posredovan za
odlodanje v drugi obravnavi na seji OS.

Ker ni bilo razprave, je Zupan da na glasovanje

SKLEP 5t. 174

Obdinski svet Ob6ine Roga5ovci sprejme Odlok o ustanovitvi JP center za
ravnanje z odpadki Puconci d.o.o , v predlagani vsebini v drugi obravnavi.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 15 Elanov ob6inskega sveta, od tega je 15 dlanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sprejet.

Ti. 12 - Odlok o ustanovifrri Javnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota -
2. obravnava

Marija Saje je povedala, da je v predlogu odloka za drugo obravnavo pri5lo samo do ene
spremembe, in sicer se drta 12. alineja prvega odstavka 8. 6lena in doda nov peti odstavek 8.
dlena glede vpra5anja organiziranja in financiranja dodatne zobozdravstvene dejavnosti, kijo
ne pokriva ZZZS iz sredstev zdravstvene blagajne.

Razprave kot tudi pripomb ni bilo, zalo je Zupan dal na glasovanje

SKLEP 5t.175

Obdinski svet Obdine Roga5ovci sprejme Odlok o ustanovitvi Javnega zavoda
Zdravstvenidom Murska Sobota v predlagani vsebini v drugi obravnavi.

Pred glasovaniem je bilo prisotnih 15 ilanov obdinskega sveta, od tega je 15 Elanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sprejet.
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Ti. 13 - Odlok o ustanovitvi sveta ustanoviteljic Javnega zavoda Zdravstveni
dom Murska Sobota -2. obravnava

Gradivo za sejo so 6lani OS prejeli z gradivom za sejo. Sprememb oz. dopolnitev na odlok ni
bilo, zato se predlaga sprejem odloka v drugi obravnavi.

Razprave ni bilo, zalo je Zupan dal na glasovanje

SKLEP 5t.176

Obdinski svet Obdine Roga5ovci sprejme Odlok o ustanovifui sveta
ustanoviteljic JZ Zdravstveni dom Murska Sobota v predlagani vsebini v drugi
obravnavi s predlaganimi spremembami in dopolnitvami.

Pred glasovaniem je bilo prisotnih f 5 Elanov obdinskega sveta, od tega je 12 dlanov
glasovalo A,3 6!aniso bila PROT!.
Sklep JE BIL spreiet.

Te. 14 - Odlok o organizaciji in delu Obiinske uprave Obiine Roga5ovci

Marija Saje je povedala, da trenutno veljavni odlok ni ve6 v skladu z zakonodajo s podrodja
lokalne samouprave in drugih podrodjih, ki se je v vmesnem obdobju do danes 2e vedkrat
spreminjala, pa tudi zaradi sprememb splo5nih aktov ob6ine, zato ga je bilo potrebno aZurirati
in pripraviti novo ustrezno vsebino. ObrazloZitve h kljudnim dlenom novega odloka so priloga
gradiva za sejo OS.

Razprave ni bilo, zato je Zupan dal na glasovanje

SKLEP 5t.177

Obdinski svet Obdine RogaSovci sprejme Odlok o organizaciji in delovnem
podrodju Obdinske uprave Obdine RogaSovci v prvi obravnavi.

Obiinski svet Obdine Roga5ovci spreime Odlok o organizaciji in delovnem
podrodju Ob6inske uprave Obdine Roga5ovci v drugi obravnavi.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 15 dlanov obdinskega sveta, od tega je 15 dlanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sprejet.
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Tc. 15 - Podpora kandidatu za ilana Drhavnega sveta RS ,n doloiitev elektorja

Komisija za mandatna vpra5anja, volitve in imenovanja je na podlagi prejetih predlogov za
kandidate za 6lana drZavnega sveta in predstavnika za elektorja predstavnika lokalnih
interesov pripravila zapisnik, ki so ga dlani dobili z gradivom za sejo. V skladu s sprejetimi
pravili za izvolitev predstavnikov v volilno telo za volitve 6lana drZavnega sveta ter za dolo6itev
kandidata za ilana drZavnega sveta je predsedujodi predlagal, da se volitve izvedejo s tajnim
glasovanjem. Tajno glasovanje vodi in ugotavlja izide tridlanska komisija, ki jo vodi
predsedujodi. Dva 6lana dolodi obdinski svet na predlog predsedujoeega. Za izvedbo tajnega
glasovanja je tako Zupan, kot predsedujodi predlagal, da se imenuje tridlanska komisija. Glede
na to, je Zupan dal na glasovanje

SKLEP 5t.178

Za izvedbo tajnega glasovanje se imenuje triElanska komisija v naslednji sestavi:

1. predsednik Edvard MIHALIe,
2. dtanica Andreja Sadl,
3. 6lanica Karmen Madjar.

Glede na izid glasovanja (ZA- 15) je bil sklep SPREJET.

Predsednik komisije je predlagal, da se glasovanje za predstavnika elektorja in kandidata za
dlana drZavnega sveta izvede istodasno.
Natisnjenih je bilo 15 glasovnicza predstavnika elektorja in 15 glasovnicza kandidata 6lana
drZavnega sveta. Glasovnice so bile overjene zZigom. Vsa administrativno-tehnidna dela sta
izvedli usluZbenki obdinske uprave.
Komisija je od5la v drug prostor, kjer je bilo pripravljeno voli5de za tajno glasovanje. elani
ob6inskega sveta so prideliz glasovanjem.

Po kondanem glasovanju je komisija pregledala in pre5tela oddane glasovnice, ter ugotovila:

1. razdeljenih je bilo glasovnic 15
2. vseh oddanih glasovnic je bilo 15
3. ni bilo neveljavnih glasovnic
4. veljavnih je bilo glasovnic 15
5. glede na izid glasovanja je predlagani kandidat Andre1 Kisilak prejel 6 glasov,

predlagana kandidatka Julijana Meckar pa 9 glasov.

Po ugotovitvi rezultatov je bilo ugotovljeno

Za elektoria na volitvah 6lana driavnega sveta - predstavnika lokalnih interesov, ki
bodo dne 23. novembra 2022, je ob6inski svet Obdine Roga5ovci izvoli!

JULIJANO MECKAR, roj. 2. 10. 1959, s stalnim prebivali5Eem Sveti Jurij 81, 9262
Roga5ovci.

lzvolitev kandidata za dlana driavnega sveta

Komisija za mandatna vpra5anja, volitve in imenovanja je prejela 2 kandidaturi za kandidata
za e|ana drZavnega sveta, in sicer: Marjan Kardinar in dr. Slavko Budek in ju potrdila.

Ker je bilo glasovaile za kandidata za 6lana drZavnega sveta izvedeno istodasno s tajnim
glasovanjem za elektorja, je komisija pregledala in preStela glasovnice, ter ugotovila:
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1 . razdeljenih je bilo glasovnic 15
2. vseh oddanih glasovnic je bilo 15
3. neveljavnih glasovnic 1

4. veljavnih je bilo glasovnic 14
5. glede na izid glasovanja so predlagani kandidati prejeli naslednje Stevilo glasov:

- Kardinar Marjan - 9 glasov
- dr. Slavko Budek - 5 glasov

Po ugotovitvi rezultatov je bilo ugotovljeno:

Za kandidataza 6lana driavnega sveta - predstavnika lokalnih interesov na volitvah23.
novembra 2023,je ob6inski svete Obdine Roga5ovci izvolil

Marjana KARDINARJA, roj. 1.1.1957, s stalnim prebivali5dem Dobrovnik 160, 9223
Dobrovnik

Te. 16 - Program deta PISK Murska Sobofa s finanhnim in kadrovskim nairtom
ter nairtom nahav za leto 2022 - podaia soglasja

Gradivo za sejo so 6lani OS prejeli z gradivom za sejo, razptave ni bilo, zalo je Zupan dal na
glasovanje

SKLEP 5t.179

Ob6inski svet obdine Roga5ovci poda soglasje k finan6nim in kadrovskim
nadrtom ter nadrtom nabav za leto 2022.

Pred glasovanjem je bilo prisotnih 15 dlanov obdinskega sveta, od tega je 15 dlanov
glasovalo ZA.
Sklep JE BIL sprejet.

Te. 17 - Pobude in vpraianja

Milan Frdko
- ali se optika dela skupaj zizgradryo vodovoda;
- ker je okrog zbirnega centra v Serdicivedno vec odpadkov in smeti, se naj nekaj

ukrepa;
- v Serdici pri Fartekovon mlini Solski avtobus odlo2i otroke, ker pa je to tik ob

cesti, kije prometna in nevarna hkrati, se naj opozori izvajalca in avtobusne
Soferje, sajtrenutna situacija ogroZa Solske otroke.
Zupanje predlagal, da se na podjetje AP Murska Sobota po5lje dopis.

Anton Per5a
je opozoril, da se ne izvaja rezanje vej ob cestah

Slavko Hauiar
je izpostavil problematiko pomanjkanja vode iz vodohrana Maridova graba v Vedeslavcih.

Zupanje povedal, da v Maridovi grabi v Vedeslavcih primanjkuje vode in podjetje Vodovod
sistema ne dovoljuje polnjenje vode v vaSke vodohrane, zato se voda dovala s cisternami
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Tc. 18 - Razno

Ni bilo razprave.

Seja je bila zakljudena ob 20. uri.

Zapisala
Simona Janid

Zapisnik ie bilzakliuien s sklepom Stevilka 179.

Zupan obdine
Edvard Mihali6
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